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《单词百科:transfusions是什么意思?transfusions怎么发音?transfusions的
解释和用法》

英语单词transfusions是什么意思?transfusions怎么读?transfusions怎么发音?瑞鸿网为您
整理了transfusions的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看
看吧！

transfusions怎么读

transfusions的读音:[tr�nsf'ju:�nz]

transfusions的意思

1、n.输血( transfusion的名词复数 );输液;倾注;渗透;

transfusions的相关词组

1、blood transfusion 输血，输血法;

2、blood transfusions 输血，输血法( blood transfusion的名词复数 );

transfusions的双语例句

1、The patients with antibody produced after many platelet transfusions were transfused
with CDC matched platelet.

经多次血小板输注产生同种抗体的部分患者,给予输注补体依赖交叉配型(CDC)相合的
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血小板.

2、She suffered from anaemia and even required blood transfusions.

她患有贫血症，甚至需要输血。

3、It'seems keener on blood transfusions than on bloodletting.

相比于给经济放血,它看起来更热衷于给它输血.

4、Cell-free , sterilized blood plasma , used in transfusions.

捐献血液用于输血的人.

5、She received a lot of transfusions but her blood count just would not go up.

医生替她输了很多血,但她的血细胞仍然偏低.

6、Years later, it would be used for blood transfusions during heart operations.

多年以后, 滚子泵将被用于心脏手术中的血液输送.

7、Whole blood is normally used in blood transfusions.

正常情况下在输血时使用全血.

8、This includes giving fluids, regulating electrolyte levels, controlling body temperature
and giving blood transfusions when necessary.

这些包括注射, 调节体内电解平衡, 控制体温和在必要的时候输血.

9、When should transfusions be considered in patients with sickle cell disease?

镰状细胞病患者什么情况下考虑输血?

10、Platelet transfusions were req uired to treat continued hemorrhage.

治疗持续性出血需输入血小板.

11、Transfusions have been evaluated to treat certain severe complications of sickle cell
disease.

通过输血治疗镰状细胞病的一些严重的并发症.
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12、With platelet transfusions the antibodies are formed against white cells.

输注血小板时,会形成针对白细胞的抗体.

13、It is associated with an increased relative risk of transfusions.

该技术可能会增加输血的相对风险.

14、Blood supplies for transfusions ran low.

用于输血的血液供给缺乏.

15、Still, transfusions have apparently never spread the disease, even among
hemophiliacs.

还有, 输血很明显从未传播过这种病, 即使在血友病人之间也是如此.

以上是瑞鸿网为您整理的transfusions怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于transfusions的用法、transfusions的释义、transfusions的相关详情请点击
：https://dict.ruihongw.com/transfusions
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